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VERSLAG  vast te stellen op ALV 14 november  2024  
Algemene Leden Vergadering 
Donderdag 18 april 2024, Siebieverden  
 
 
1. Welkom en mededelingen  
De voorzitter opent de vergadering. We zijn te gast bij Siebieverden te Eldrik. Circa 40 inwoners zijn 
aanwezig. Geen berichten van verhindering ontvangen.  
Van het bestuur zijn aanwezig: Marius Strijker (voorzitter), Simon Bukman (penningmeester), Ronald van 
Eck, Mirjam van Binsbergen, Esther de Kruif en Toon Kort (secretaris). 
 
Van de Regiobode en Contact is het bericht ontvangen dat de kranten niet meer huis aan huis in Hoog-
Keppel bezorgd worden zolang er geen krantenbezorger is. De dorpsraad heeft geregeld dat de kranten 
op dinsdag worden bezorgd bij FysioPlus. Iedereen kan daar in het halletje de kranten ophalen, van 
maandag tot en met vrijdag, tijdens de openingstijden van FysioPlus. 

 
Van Klaas Govers is een brief ontvangen over de gewijzigde plaatsnaam op de vier portaalborden. De 
gemeente vond (zonder overleg) “Welkom in Keppel” beter. Inmiddels heeft de gebiedswethouder 
toegezegd de oorspronkelijke tekst terug te zetten. Dus weer: Hoog-Keppel en Laag-Keppel. 
 
De gemeente heeft de regenwatergoot op de Burg Vrijlandweg bij de uitrit van de Keppelse Golfclub 
doorgetrokken zodat de verkeersituatie daar iets duidelijker is geworden. 
 
 
2. Verslag ALV 9 november 2023 
Het verslag wordt met wat tekstuele correcties vastgesteld. Wordt op de website InKeppel geplaatst.  

 
 

3. Bestuurssamenstelling 
De eerste termijn van bestuurslid Esther de Kruif eindigt op 24 april 2024. Zij stelt zich beschikbaar voor 
een tweede termijn. De aanwezigen stemmen met applaus in met haar herbenoeming. 
 
 
4. Aanpassing Statuten 
In vervolg op de ALV van 2023 heeft de voorzitter informatie ingewonnen bij de notaris. Volgens de 
notaris is de voorgestelde wijziging van het artikel over lidmaatschap toegestaan mits het doel van de 
vereniging alle inwoners ten goede komt. De nieuwe tekst (van artikel 4 lid 20) kan dan luiden:  
“Elke natuurlijke persoon van 16 jaar en ouder, geregistreerd woonachtig in Keppel en Eldrik, is lid van de 
Dorpsraad Keppel en Eldrik tenzij deze schriftelijk bij het bestuur heeft aangegeven geen prijs te stellen 
op het lidmaatschap.” 
De voorzitter licht toe dat de huidige statuten sowieso aangepast moeten worden aan nieuwe 
wetgeving. Op een volgende ALV wordt de doorlopende tekst van de nieuwe statuten ter goedkeuring 
voorgelegd.  
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5. Gebiedswethouder 
Op 11 april 2024 was het jaarlijkse overleg met gebiedswethouder Antoon Peppelman en de twee 
gebiedsambtenaren Arie Vries en Patrice Zweers. Alle voorliggende dossiers zijn globaal besproken. 
Geen nieuwe zaken of standpunten te melden. 
Door  de dorpsraad  is aangekaart dat de gemeente bij veel onderwerpen inbreng en participatie van 
inwoners verwacht. Dat geeft een vorm van overvraging bij inwoners/vrijwilligers. Er zijn behoorlijk wat 
zware opgaven zoals bij woningbouw, verkeer, energietransitie en windturbines, dorpsontwikkelplan, 
gebiedsplan sport en beweging en verduurzaming. De gemeente stuurt bovendien ook tal van enquêtes. 
Dat leidt tot een onredelijk zware belasting van de betrokken vrijwilligers.  
De wethouder bevestigde dat inderdaad veel zaken aan de dorpsraden en aan de inwoners worden 
voorgelegd. 
De dorpsraad vroeg of de gemeente wil meewerken aan herinrichting van de Van Panhuysbrink. Er 
vinden op de Brink veel activiteiten en evenementen plaats, terwijl de bestrating ongelijk is en toe aan 
groot onderhoud. De gebiedswethouder stelde met nadruk dat de gemeente hiervoor geen budget 
heeft, zeker niet met het zicht op het ‘ravijnjaar 2026’ waarin de rijksoverheid een grote bezuiniging 
doorvoert bij gemeenten. De gemeente krijgt daardoor haar begrotingen niet meer rond. Wel is het 
mogelijk om een combinatie te maken met de aanpak van de ‘ondergrond’: het regenwaterbestendig 
maken en splitsen van het vuil- en schoonwaterriool. De bestrating moet dan sowieso even verwijderd 
worden. 
 
 
6. Financiën 
De penningmeester presenteert de jaarrekening 2023 en licht toe dat de financiën van de dorpsraad  
in control zijn. De kascommissie, bestaande uit Catrien Bruil en Hans Hoogeveen, heeft de boekhouding 
gecontroleerd en alles akkoord bevonden. De kascommissie adviseert de ledenvergadering decharge 
aan het bestuur te verlenen. Aldus geschiedt. De nieuwe kascommissie wordt aangevuld met Ger 
Harmsen. De ledenvergadering bedankt Catrien Bruil voor haar werkzaamheden. 
De penningmeester presenteert ook de jaarbegroting 2024. Wordt akkoord bevonden en vastgesteld. 
 
 
7. Dossier Verkeer 
Het probleem: het verkeer in de regio maakt gebruik van wegen die daarvoor niet bedoeld en niet 
geschikt zijn. De verkeersdruk op de Dorpsstraat en de Hummeloseweg in Laag-Keppel is onverantwoord 
hoog. De Dorpsstraat is volgens Veilig Verkeer Nederland zelfs onveilig. De provincie Gelderland en de 
gemeente Bronckhorst zijn de wegbeheerders en zullen dit probleem moeten oplossen.  
 
In 2023 zijn de twee proef-afsluitingen geweest. Dat heeft de gemoederen stevig bezig gehouden, ook 
bij buurgemeenten. De provincie en gemeente hebben de metingen onderzocht en de enquête onder de 
bewoners geëvalueerd. Alles is uitgewerkt in een evaluatierapport en een adviesvoorstel, dat begin 
2024 aan de bestuurders van de provincie en de gemeenten is aangeboden. Zij vroegen de leden van de 
klankbordcommissie om advies. Dat zou besproken worden op 7 maart. Ondertussen had de provincie 
en de gemeente ook een bestuurlijk overleg met wethouders van aangrenzende gemeenten belegd op 4 
maart. Aldaar is vastgesteld dat er geen eensluidend advies van de klankbordgroep was te verwachten. 
Vervolgens besloten de overheden tot een nieuwe proef met eenrichtingsverkeer op de Hummeloseweg 
richting Hummelo en eenrichtingsverkeer van Laag-Keppel richting Wehlsedijk. Met mogelijk een ‘harde 
knip’ nabij de rotonde Hummelo. Er zou nog nader overleg plaatsvinden met de boeren om zo min 
mogelijke hinder te veroorzaken.  
 
De voorzitter meent dat de betrokken partijen tegen elkaar zijn uitgespeeld en dat het advies van de 
klankbordcommissie niet eens is besproken. Mirjam van Binsbergen breng naar voren dat er veel 
verschillende belangengroepen betrokken zijn; het is vrijwel onmogelijk om tot een eensluidend 
standpunt te komen. Het verkeer in de regio zal uiteindelijk anders moeten gaan rijden. Vele 
betrokkenen houden vast aan het idee dat het doortrekken van de Sliekstraat de best mogelijke 
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oplossing is. Maar volgens de provincie is dit geen optie omdat daarvoor niet het investeringsgeld 
beschikbaar is. Bovendien zou realisatie van dat traject zeker 40 jaar gaan duren.  
Het wachten is nu op de uitwerking van de besluiten en op nadere informatie van de provincie en de 
gemeente. De klankbordgroep is feitelijk gepasseerd, afgeserveerd en opgeheven. De dorpsraad blijft 
kijken of de belangen goed worden afgewogen.  
 
 
8. Energietransitie / Herijkte Routekaart 
Het klimaatakkoord betekent voor Bronckhorst: meewerken aan 45% minder CO2-uitstoot in 2030 ten 
opzichte van het niveau van 1990, te bereiken door besparing op energiegebruik, duurzame opwek van 
energie en door afbouw van gebruik van fossiele energiebronnen.  
In mei 2023 presenteerde de gemeente de nota “Uitgangspunten Herijkte Routekaart; Gemeente 
Bronckhorst Energieneutraal in 2030”. We waren hierdoor onaangenaam verrast omdat de 
voorwaarden voor energieopwekking met windturbines werden verruimd. Dat stond niet eerder in de 
eerste Routekaart en ook niet in de Coalitieverklaring van het Gemeentebestuur. 

• In het voorjaar 2024 heeft het gemeentebestuur de nota “Herijking Routekaart” in stemming 
gebracht bij de gemeenteraad. Voorafgaand waren er twee ‘politieke avonden’ waar de 
vergaderzaal vol zat met inwoners van Keppel en Eldrik. Zeker 15 insprekers probeerden de 
raadsleden op andere gedachten te brengen. De brieven zijn terug te vinden op de website van de 
gemeente en op de website InKeppel. Uiteindelijk werd begin maart via een ordevoorstel het 
college opgedragen om de plannen beter uit te werken en op 4 juli opnieuw in behandeling / 
stemming te brengen. Echter, veel elementen van de opdracht stonden al in de Routekaart.   

• Wethouder Wilko Pelgrom wilde in gesprek komen met de dorpsraad om het ‘participatietraject’ te 
verkennen. Er heeft een koffiegesprekje met de voorzitter plaatsgevonden. De voorzitter heeft 
aangedrongen om navolgbaar en uitlegbaar duidelijk te maken waarom Eldrik als enig zoekgebied is 
aangewezen voor eventuele plaatsing van windturbines. Dat is een voorwaarde voor verdere 
gesprekken over participatie en betrokkenheid van het gebied. Afgesproken is dat de dorpsraad en 
stichting Tegenwind gesprekspartners zijn maar dat mag niet gelden als een vorm van participatie. 
Eerst moet er helderheid komen over Eldrik als enig zoekgebied en helderheid over wat de 
gemeente verwacht van de dorpsraad. 

• Op dit moment is het provinciaal toetsingskader van kracht: de Provinciale Omgevingsverordening. 
Daarin staat dat de RES 1.0 leidend is en daarmee dus ook het zoekgebied Eldrik, mits dit past 
binnen de landelijke normen voor afstand en geluid. Die normen zijn op dit moment in onderzoek 
(=consultatie). Ze moeten in de loop van 2025 of 2026 duidelijk worden. Op landelijk, provinciaal en 
gemeentelijk niveau is de lijn: geen zonneparken op agrarisch gebied en in de natuur. Eerst op het 
dak. 

• De gemeente heeft het moratorium verlengd tot 31 december 2024: tot deze datum neemt de  
gemeente geen initiatieven in behandeling. Maar de provincie kan dat wel doen. 

• Stichting Tegenwind heeft intensief gebruik gemaakt van de Wet Open Overheid (WOO) om 
achterliggende informatie te krijgen over de besluitvorming rond de windturbines. De stichting wil 
officieel bezwaar maken. Uitstel van plaatsing is al winst. De stichting pleit voor het bundelen van 
alle rechtsbijstandverzekeringen als het tot een juridische procedure komt.  

• Participatie: Freek Frederiks brengt naar voren dat als je geen windturbines wilt in Eldrik, je dan ook 
niet moet willen ‘participeren’. Willen we voordeel, dan zullen we moeten meebewegen met de 
gemeente. Bij de gemeente ligt nu het initiatief om het proces van participatie op gang te brengen; 
anders wordt het een normale procedure van verstrekken van vergunningen. 
 

Zaterdag 20 april is de grote informatiemarkt energie en verduurzaming in de Hessenhal. Georganiseerd 
door de DEP-werkgroepen. Toegang is gratis. 
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9. Dorpsontwikkelplan 
De werkgroep Dorpsontwikkelplan heeft vijf thema’s geselecteerd: verkeer, gezondheid en welzijn, 
wonen, natuur & landschap en landbouw & buitengebied. De reacties van de bewonersavond (30 
november 2023) zijn verwerkt in de plannen. De thema’s blijken complex en hebben veel onderlinge 
samenhang. Het thema energie en energietransitie is tot nu toe buiten de opzet gehouden omdat dat 
thema wordt voorbereid en behandeld door de DEP werkgroepen van het Dorpsenergieplan. Maar dat is 
niet meer houdbaar: het idee is om toch het thema energie bij het geheel te betrekken. 

 
Nieuw is dat de gemeente een traject Leefbaar en Sportief Bronckhorst is gestart en vijf plangebieden 
heeft aangewezen. Wij zijn Plangebied Zuid. Het behoud en de verduurzaming van de Hessenhal en het 
Hessenbad hebben absoluut prioriteit. De subsidieaanvragen liggen al enkele jaren bij de gemeente, 
maar de gemeente weet steeds de behandeling uit te stellen. Nu dus onder verwijzing naar het traject 
Leefbaar en Sportief Bronckhorst. Daarin mag iedereen een initiatief indienen terwijl de omvang van de 
te verdelen subsidie is gefixeerd op 1,6 miljoen.  
Tony Ossendorp (bestuurslid Hessenbad) wijst op de ontwikkelingen bij de gemeente Doesburg; er zijn 
gesprekken geweest over meer samenwerking met het zwembad in Doesburg. Meer samenwerking kan 
ook op het gebied van toerisme en wandelpaden voordelen bieden. 

 
 

10. Woningbouw 
De bestemmingswijziging van De Bongerd is onherroepelijk vastgesteld. De bouwer Zegers heeft nu een 
aanvraag gedaan voor een omgevingsvergunning (bouwvergunning). 
Voor De Werf heeft de gemeente een aanvraag wijziging bestemmingsplan in behandeling. 
 
 
11. Rondvraag en sluiting 
De voorzitter brengt onder de aandacht dat de dorpsraad veel activiteiten onder handen heeft. De 
gemeente doet vaak een beroep op meedenken bij complexe opgaven.  
Het dorpsraadbestuur kan actieve vrijwilligers goed gebruiken, met name op het gebied communicatie 
en intermedia en de  website. Ook foto’s van Keppel en Eldrik zijn erg welkom. Communicatie met de 
inwoners van Keppel en Eldrik wordt een stuk makkelijk als iedereen zijn/haar emailadres opgeeft. 
Tenslotte: ook elke financiële bijdrage als teken van waardering is zeer welkom (gebruik de QR-code). 
 
Roel Janssen meldt dat de vlag van de voormalige gemeente Hummelo & Keppel bij hem is te bestellen.  
 
De voorzitter meldt dat de volgende ALV zal zijn op 14 november 2024 in het Hessencafé in Hoog-Keppel 
Hij bedankt alle aanwezigen voor de constructieve bijdragen. 
 
 
        --------------------o-----------------------_ 
 


